
Saksprotokoll i 14.02.2020 - fylkesutvalet 

Fylkesordførar gav slikt svar: 
 

1. «Der er ikkje vedtak om at Ulvik tannklinikk skal leggjast ned. Eit slikt vedtak ville 
blitt lagt fram som politisk sak. 
 

2. Den seinare tid har det vore vanskeleg å halde klinikken open. Dette skuldast 
tekniske problem og sjukefråvær. 
 

3. Pasientar som skulle hatt behandling på Ulvik tannklinikk får behandling ved Voss 
tannklinikk til situasjonen er avklart.» 

 


